
  
 

ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ 

သတင္းစာစဥ္
အမွတ္ (၂၉)၊ ေမ ၂ ရက္၊ ၂ဝ၁၇

၁

ဧၿပီ ၂၇၊ ၂၀၁၇ 

ရန္ကုန္အမ်ားပိုင္ ဘတ္စ္ကားလိုင္း 
(YBS)စနစ္ ေျပာင္းလဲမႈမ်ားႏွင့္ပတ္သက္၍ 
မေအာင္ျမင္ေစခ်င္သည့္ ႏိုင္ငံေရးပေယာဂ 
မ်ား၊ ေႏွာင့္ယွက္မႈမ်ားရွိေနေၾကာင္း ရန္ကုန္ 
တိုင္းေဒသႀကီး လွ်ပ္စစ္၊ စက္မႈလက္မႈႏွင့္ 
လမ္းပန္းဆက္သြယ္ေရးဝန္ႀကီး ေဒၚနီလာ 
ေက်ာ္က လႊတ္ေတာ္တြင္ ေျပာၾကားခဲ့သည္။

ၿပီးခဲ့သည့္ ဧၿပီလ ၂၄ ရက္ေန႔က YBS 
အမ်ားပိုင္ ယာဥ္လိုင္းႏွင့္ပတ္သက္၍ လႊတ္ 
ေတာ္တြင္ ကိုယ္စားလွယ္ ၂၆ ဦးထိ စံခ်ိန္ 
တင္ ေဆြးေႏြးခဲ့ၿပီးေနာက္ ေဒၚနီလာေက်ာ္ 
က ၂၇ ရက္ေန႔ လႊတ္ေတာ္တြင္ လာေရာက္ 
ရွင္းလင္းခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။

YBS အမ်ားပိုင္ယာဥ္လိုင္း ေျပာင္းလဲမႈ 
အခက္အခဲမ်ားတြင္ ႐ိုး႐ိုးသားသား အခက္ 
အခဲမ်ားရွိသကဲ့သို႔ YBS စနစ္ မေအာင္ျမင္ 
ေစခ်င္သည့္ ပေယာဂမ်ားႏွင့္ ဖန္တီးေန 
ေသာ ကိစၥရပ္မ်ားကိုလည္း အစိုးရအဖြဲ႔မွ 
ရင္ဆိုင္ေျဖရွင္းေနရေၾကာင္း ေဒၚနီလာ 
ေက်ာ္က ေျပာဆိုသည္။

ေႏွာင့္ယွက္မႈ ပေယာဂမ်ားတြင္ ႏိုင္ငံ 
ေရးပေယာဂမ်ား ပါဝင္သကဲ့သို႔ ယခင္ 
မထသစနစ္ေဟာင္းက ကိုယ္ရကိုယ္ယူ 
စနစ္ႏွင့္ တာဝန္ယူမႈ တာဝန္ခံမႈမရွိဘဲ ဒ႐ိုင္ 
ဘာ၊ စပယ္ယာမ်ားကို ပုတ္ျပတ္ေပးၿပီး 
လုပ္ ကိုင္ခဲ့သည့္သူမ်ားကလည္း YBS စနစ ္
မေအာင္ျမင္ေစခ်င္သည့္သူမ်ားျဖစ္ေၾကာင္း 
၎ကဆိုသည္။

ထို႔ျပင္ YBS စနစ္ေျပာင္းလဲမႈ ေအာင္ျမင္ 

ျခင္းမရွိဟု ေဝဖန္ေျပာဆိုမႈမ်ားကုိလည္း 
ဝန္ႀကီးက ကာကြယ္ေျပာၾကားခဲ့ၿပီး YBS 
စနစ္မေအာင္ျမင္ဟု ေျပာဆိုမႈမ်ားကို လက္ 
မခံႏိုင္ေၾကာင္း “ျပည္သူစိတ္ပ်က္ YBS” ဟူ 
သည့္ နိမိတ္ျပစကားလံုးကဲ့သို႔ ရည္ရြယ္ခ်က္ 
ဆန္႔က်င္ဘက္ ေရာက္သြားသည့္ စကားလံုး 
မ်ဳိးကို အစိုးရအဖြဲ႔က လက္မခံႏိုင္ေၾကာင္း 
၎က လႊတ္ေတာ္တြင္ ေျပာဆိုသည္။

“ဘာျဖစ္လို႔လဲဆိုေတာ့ ကြၽန္မတို႔က 
တစ္ႏွစ္တာ စီမံခ်က္နဲ႔ ေဆာင္ရြက္ေနတာ 
အခုက သံုးလပဲရိွပါေသးတယ္။ အဲဒီလို 
ေဆာင္ရြက္ဆဲကာလမွာ ဒီလိုမ်ဳိး ဆုံးျဖတ္ 
ခ်က္ေစာတဲ့ စကားလံုးမ်ဳိးေတြကို မသုံးေစ 
ခ်င္ပါဘူး။ ကြၽန္မတုိ႔အေနနဲ႔ က်န္တဲ့ဥပေဒ 
နဲ႔ ညီၫြတ္တာကုိပဲ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စား 
လွယ္ေတြအေနနဲ႔ လာေရာက္ေဆြးေႏြးႏိုင္ 
ပါတယ္”ဟု ေဒၚနီလာေက်ာ္က ဆက္လက္ 
ေျပာၾကားသည္။

ၿပီးခဲ့သည့္ ဧၿပီလ ၂၄ ရက္ေန႔က က်င္းပ 
ျပဳလုပ္သည့္  လႊတ္ ေတာ္အစည္းအေဝးတြင္ 

လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးေက်ာ္ေဇယ် 
က YBS စနစ္၏ ေဆာင္ပုဒ္သည္ “ျပည္ 
သူ႔အတြက္ YBS” မဟုတ္ေတာ့ဘဲ “ျပည္သူ 
စိတ္ပ်က္YBS” ျဖစ္သြားၿပီျဖစ္ၾကာင္း ေဝဖန္ 
ေျပာဆိုခဲ့ျခင္း ျဖစ္သည္။

ထို႔ျပင္ ေဒၚနီလာေက်ာ္က YBS စနစ္ႏွင့္ 
ပတ္သက္၍ ဆက္လက္ေဆာင္ရြက္သြား 
မည့္ ယာဥ္အစီးေရ တိုးခ်ဲ႕သြားမည့္ အစီ 
အစဥ္မ်ား၊ ဥပေဒေရးဆြဲေနမႈမ်ား၊ စည္း 
ကမ္းမဲ့ယာဥ္မ်ား အေရးယူေဆာင္႐ြက္မႈ 
အေျခအေနမ်ား၊ ကားအသစ္မ်ား ထပ္မံ 
ထည့္သြင္းသြားမည့္ အေျခအေနမ်ား 
စသည္တို႔ကို လႊတ္ေတာ္တြင္ ရွင္းလင္း 
ေျပာၾကားခဲ့သည္။

အဆိုပါ ကိုယ္စားလွယ္မ်ား၏ ေဆြး 
ေႏြးခ်က္မ်ား၊ အစုိးရအဖြဲ႔၏ ရွင္းလင္းခ်က္ 
မ်ား ျဖစ္ပြားေစခဲ့သည့္ ရန္ကုန္တိုင္းေဒသ 
ႀကီးအတြင္း အမ်ားျပည္သူ သယ္ယူပို႔ 
ေဆာင္ေရးစနစ္ ပိုမိုေကာင္းမြန္ေစေရး 
အဆိုကိုတင္သြင္းခဲ့သူ အင္းစိန္ၿမိဳ႕နယ္ 
လႊတ္ေတာ္ ကိုယ္စားလွယ္ ဦးေဝၿဖိဳးဟန္က 

ယခုလိုေျပာၾကားခဲ့သည္။
“အဆိုေတြ ေမးခြန္းေတြနဲ႔ ေမးေနတာက 

အစိုးရကို တိုက္ခိုက္ေနတာ မဟုတ္ပါဘူး။ 
အစိုးရရဲ႕ လုပ္ငန္းေဆာင္႐ြက္ခ်က္ေတြကို 
လြဲေနရင္တည့္ေအာင္ ယိုင္ေနရင္ မတ္သြား 
ေအာင္အျပန္အလွန္ ထိန္းေက်ာင္းေနတဲ့ 
စနစ္နဲ႔ လုပ္ေဆာင္ေနတာပါ”ဟု ဦးေဝၿဖိဳး 
ဟန္က ေျပာဆိုသည္။
(ကုိးကား- http://thevoicemyanmar.com/ မွ 

ေကာက္ႏုတ္တင္ျပသည္)

YBS မေအာင္ျမင္ေစခ်င္သည့္ ႏိုင္ငံေရးပေယာဂမ်ားရွိဟု 

တိုင္းေဒသႀကီးအစိုးရ လႊတ္ေတာ္တြင္ေျပာ



ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အမွတ္ (၂၉)

www.emref.org www.facebook.com/emrmyanmar
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သတင္းစာစဥ္

စုစည္းတင္ျပသူ

ပညာအလင္းပြင့္

ျမန္မာသုေတသန ေဖာင္ေဒးရွင္း

ဆက္သြယ္ရန္

၀၉-၂၆၀၀၀၇၅၁၉

၂

ဧၿပီ ၂၇၊ ၂၀၁၇

ဒုုတိယအၾကိမ္ ပဲခူးတိုင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ ဆ႒မပံုမွန္အစည္းအေဝးကိုု  
ဧၿပီလ ၂၅ ရက္ေန႔   ျပန္လည္စတင္က်င္းပ 
ခဲ့သည္။

ဧၿပီလ ၂၅ ရက္ေန႔အစည္းအေဝးတြင္ 
၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘ႑ာႏွစ္ ပဲခူးတိုုင္းေဒသႀကီး 
၏ ဘ႑ာေငြအရအသံုး ခန္႔မွန္းေျခေငြ 
စာရင္းႏွင့္ ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘ႑ာႏွစ္ ပဲခူး 
တိုုင္းေဒသႀကီး ေဒသႏၲရစီမံကိန္းဥပေဒ 
(မူၾကမ္း)အား အတည္ျပဳေပးႏိုုင္ရန္ တိုုင္း 
ေဒသႀကီး စီမံကိန္းႏွင့္ ဘ႑ာေရးဝန္ႀကီးမွ 
တင္သြင္းခဲ့သည္။  ဆက္လက္၍ အစည္း 
အေဝး ဆ႒မေန႔ကိုု ဧၿပီလ ၂၆ ရက္ေန႔တြင္ 
က်င္းပရာ လႊတ္ေတာ္ကိုုယ္စားလွယ္ ၆ ဦး 
က ၂၀၁၇-၂၀၁၈  တုုိင္းေဒသႀကီး ဘ႑ာေငြ 
အရအသုုံးခန္႔မွန္းေျခစာရင္းႏွင့္ ေဒသႏၲရစီမံ 
ကိန္းဥပေဒႏွင့္စပ္လ်ဥ္း၍ေဆြးေႏြးခ့ဲၾကသည္။ 

သတၱမေန႔အစည္းအေဝးတြင္ ကိုုယ္ 
စားလွယ္ ၆ ဦး၏ ေဆြးေနြးခ်က္မ်ားေပၚ 
သက္ဆိုင္ရာ တိုုင္းေဒသႀကီးအစုုိးရအဖြဲ႔ဝင္
မ်ားက ျပန္လည္ရွင္းလင္းခဲ့ေၾကာင္း သိရ 
သည္။ ဆက္လက္၍ ဧၿပီ ၂၈ ရက္ေန႔ 
အစည္းအေဝးတြင္ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စား 
လွယ္မ်ားစိစစ္ေရးႏွင့္ ျပည္သူ႔ေငြစာရင္း 
ေကာ္မတီမွ ၂၀၁၇-၁၈ ဘ႑ာႏွစ္ ပဲခူးတိုုင္း 
ေဒသႀကီး၏ ဘ႑ာေငြအရအသံုး ခန္႔မွန္း 
ေျခေငြ စာရင္းႏွင့္ ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘ႑ာႏွစ္ 
ပဲခူးတိုုင္းေဒသၾကီး ေဒသႏၲရ စီမံကိန္းဥပေဒ 
ၾကမ္းႏွင့္ ပတ္သက္သည့္ သံုုးသပ္အစီရင္ခံ 
စာအား တင္သြင္းခဲ့ပါသည္။ ထိုု႔ေနာက္ အရ
အသံုုးခန္႔မွန္းေျခေငြစာရင္းႏွင့္ ေဒသႏၲရ 
စီမံကိန္းဥပေဒကိုု အတည္ျပဳခဲ့ေၾကာင္း သိ 
ရွိရပါသည္။ 

(ကုုိးကား - Bago Region Hluttaw Page မွ ေကာက္ 

ႏုုတ္တင္ျပသည္)

သတင္းတိုု

 ဒုုတိယအႀကိမ္ ကယားျပည္နယ္လႊတ္ 
ေတာ္ အေရးေပၚအစည္းအေဝး (၁/၂၀၁၇) 
ကိုု ေမလ ၃ ရက္ေန႔တြင္ က်င္းပသြားမည္ျဖစ္ 
ေၾကာင္းသိရသည္။ 
(ကုိးကား - ကယားျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္  Facebook 

Page)

 မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္၏ တိုင္ၾကားစာ 
ႏွင့္အသနားခံစာ၊ တင္ျပစာမ်ားႏွင့္ အေထြ 
ေထြကိစၥရပ္မ်ား ေလ့လာသံုးသပ္ေရးေကာ္ 
မတီမွ "ေမာ္လၿမိဳင္ၿမိဳ႕၊ မင္းရြာေက်းရြာအုပ္စု 
အုပ္ခ်ဳပ္ေရးမွဴး ဦးစိန္ပုသည္ သမဝါယမ 
အသင္း ေခ်းေငြကိစၥအား မတရားတိုင္ၾကား
စစ္ေဆးေနျခင္းႏွင့္ ဌာနဆိုင္ရာ စာရြက္ 
စာတမ္းမ်ားအား မ႐ိုးမေျဖာင့္ေသာ သေဘာ 
ျဖင့္ ေဖ်ာက္ဖ်က္ထားသျဖင့္ အေရးယူေပးပါ 
ရန္" တိုင္ၾကားမႈ  လက္ခံရရွိခဲ့သည္။ ဧၿပီလ 
၂၁ ရက္ေန႔တြင္ တိုင္ၾကားခံရသူ မင္းရြာ 
ေက်းရြာအုပ္စု အုပ္ခ်ဳပ္ေရးမွဴး ဦးစိန္ပုအား 
မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္သို႔ေခၚယူၿပီး စစ္ 
ေဆးေမးျမန္းခဲ့သည္။ 

ဆက္လက္၍ ေရးရာေကာ္မတီဝင္ 
သက္ဆိုင္ရာဌာနမွ ေတာင္းသည္ျဖစ္ေစ၊ 
မေတာင္းသည္ျဖစ္ေစ အဆိုပါစာရြက္စာ 
တမ္းမ်ားအား ျပန္လည္အပ္ႏွံသင့္ေၾကာင္း 
ေျပာရာ တုိင္ၾကားခံရသူ ဦးစိန္ပုက အဆိုပါ 
သမဝါယမေခ်းေငြ စာရြက္စာတမ္းမ်ားအား 
လံုး ယခု မိမိႏွင့္အတူပါလာေၾကာင္း၊  ၿမိဳ႕ 
နယ္သမဝါယမဦးစီးဌာနသို႔ သြားေရာက္ေပး 
အပ္မည္ျဖစ္ေၾကာင္း ျပန္လည္ေျဖၾကား 
ခဲ့ပါသည္။
(ကုိးကား- မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ တိုင္ၾကားစာႏွင့္ 

အသနားခံစာ၊ တင္ျပစာမ်ားႏွင့္ အေထြေထြကိစၥရပ္မ်ား 

ေလ့လာသံုးသပ္ေရးေကာ္မတီ)

သတင္းဓာတ္ပံုု

ပဲခူးတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ 
ဆ႒မပံုမွန္အစည္းအေဝး ဆက္လက္က်င္းပ

ဒုတိယအႀကိမ္ ကခ်င္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
ေနာင္မြန္း မဲဆႏၵနယ္(၁)ကိုုယ္စားလွယ္ ဦးခ်န္ 
ထန္ခင္က မိမိ၏တစ္ႏွစ္တာ ေဆာင္ရြက္ခ်က္ 
မ်ားကိုု တင္သြင္းခဲ့ေသာ အဆိုမ်ား၊ ေမးခြန္းမ်ား 
ႏွင့္ လႊတ္ေတာ္ျပင္ပလုုပ္ေဆာင္ ခ်က္မ်ားဟူ၍ 
ပိုုင္းျခားကာ မဲဆႏၵရွင္ျပည္သူမ်ားသိရွိႏုုိင္ရန္ 
လက္ကမ္းစာေစာင္မ်ားျဖငိ့ ရွင္းလင္းတင္ျပခဲ့ 
ေၾကာင္းသိရသည္။ ဦးခ်န္ထန္ခင္သည္ အဆိုု 
(၂)ခုုႏွင့္ ေမးခြန္း(၁၂)ခုုတိုု႔ကိုု တင္သြင္းခဲ့သည္။  

(ကုုိးကား - Chang Dang Hken Facebook Page) 



ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အမွတ္ (၂၉)

၃

ဧၿပီ ၁၉ ၊ ၂ဝ၁၇

ပညာေရး၊ က်န္းမာေရး လုိအပ္ခ်က္မ်ား 
အတြက္ လႊတ္ေတာ္တြင္ ဦးစားေပး တင္ျပ 
မည္ဟု ရွမ္းတုိင္းရင္းသားမ်ားဒီမုိကေရစီ 
အဖြဲ ႔ခ်ဳပ္ပါတီ(SNLD)မွ ေရြးေကာက္ခံလႊတ္ 
ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ားက ေျပာၾကားသည္။

မုိင္း႐ွဴးႏွင့္ ေက်းသီးၿမိဳ႕နယ္တုိ႔တြင္ 
ေဒသဖြံ႕ၿဖိဳးတိုးတက္ေရးႏွင့္ ျပည္သူလူထု၏ 
လူေနမႈ အဆင့္အတန္း ျမင့္မားေစေရးတို႔ 
အတြက္ ႀကိဳးစားေဆာင္ရြက္သြားမည္ျဖစ္ 
ေၾကာင္း အဆုိပါၿမိဳ႕နယ္မ်ားမွ ေရြးေကာက္ 
ခံ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္မ်ားက ေျပာ 
ၾကားသည္။

ျပည္နယ္တိုးတက္ဖြ႕ံၿဖိဳးဖို႔အတြက္ လက္ 

ဧၿပီ ၂၇ ၊ ၂ဝ၁၇

ဧၿပီလ ၂၇ ရက္ေန႔တြင္ မြန္ျပည္နယ္ 
လႊတ္ေတာ္႐ံုးေဆြးေႏြးပြဲခန္းမ၌ က်င္းပ 
ျပဳလုပ္ေသာ မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ ကိုယ္ 
စားလွယ္မ်ားႏွင့္ျမန္မာႏိုင္ငံမ်က္မျမင္မ်ား
အသင္း အလုပ္႐ုံေဆြးေႏြးပြဲသုိ႔ လႊတ္ေတာ္ 
ဥကၠ႒၊ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္
မ်ား၊ ေရးရာေကာ္မတီအဖြဲ႕ဝင္မ်ားႏွင့္လႊတ္ 
ေတာ္႐ံုးအဖြဲ႔မ်ားမွ တက္ေရာက္ၾကပါသည္။

အဆိုပါအလုပ္႐ုံေဆြးေႏြးပြဲသို႔ မြန္ျပည္ 
နယ္အတြင္းရွိ အျမင္အာ႐ံုခ်ဳိ႕တဲ့သူမ်ား၏ 
ဘဝဖြ႕ံၿဖိဳးတိုးတက္ေရးလုပ္ငန္းမ်ား အေကာင္ 
အထည္ေဖာ္ႏိုင္ရန္ မ်က္မျမင္စာရင္းမ်ား 
ေကာက္ခံစုေဆာင္းျခင္း၊ ၎တို႔၏မိဘမ်ား 
အား အျမင္ဖြင့္ေဆြးေႏြးပြဲမ်ားျပဳလုပ္ျခင္း၊ 
မ်က္မျမင္မ်ားအား သင္တန္းေပးျခင္း၊ 
မသန္စြမ္းသူမ်ားဆုိင္ရာ သတင္းအခ်က္ 

အလက္မ်ား ရယူစုေဆာင္းျခင္း၊ အသိပညာ 
ေပး အျမင္ဖြင့္သင္တန္းမ်ား ဖြင့္လွစ္ျခင္း၊ 
ေဒသဆိုင္ရာတာဝန္ရွိသူမ်ား၊ မိတ္ဖက္ 
မသန္စြမ္းအဖြ႕ဲအစည္းမ်ား၊ အျခားအရပ္ဖက္ 
လူမႈဆိုင္ရာ အဖြဲ႕အစည္းမ်ားႏွင့္ ေဆာင္ 
ရြက္ၿပီး/ ေဆာင္ရြက္ဆဲႏွင့္ ဆက္လက္ 
ေဆာင္ရြက္ရန္ရွိသည့္ လုပ္ငန္းစဥ္မ်ားႏွင့္ 

ပတ္သက္၍ ရွင္းလင္းတင္ျပျခင္း၊ ျမန္မာႏုိင္ငံ 
မသန္စြမ္းသူမ်ားဆိုင္ရာ ဥပေဒႏွင့္စပ္လ်ဥ္း 
၍ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ားအား တင္ 
ျပ ေဆြးေႏြးခဲ့ေၾကာင္းသိရသည္။ 

 
(ကုုိးကား - http://www.monhluttaw.com မွ ေကာက္ 

ႏုတ္တင္ျပသည္။)

မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ားႏွင့္ ျမန္မာႏိုင္ငံ
မ်က္မျမင္မ်ားအသင္း အလုပ္႐ံုေဆြးေႏြးပြဲက်င္းပျခင္း

ပညာေရး၊ က်န္းမာေရး လုိအပ္ခ်က္မ်ားအတြက္ လႊတ္ေတာ္တြင္ ဦးစားေပး 
တင္ျပမည္ဟု SNLD မွ ေရြးေကာက္ခံ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္မ်ား ေျပာၾကား

တြဲ၍ရသည့္ ပါတီမ်ား၊ အစုိးရအဖြဲ႕မ်ား အား 
လုံးႏွင့္ပူးေပါင္း၍ လုပ္ေဆာင္သြားမည္ ျဖစ္ 
သလုိ လမ္းေၾကာင္း မမွန္သည္မ်ားအား 
ေထာက္ျပျခင္း၊ ေဝဖန္ျခင္းမ်ား ျပဳလုပ္၍ 
မဲဆႏၵရွင္ ျပည္သူမ်ား၏အသံကုိ လႊတ္ 
ေတာ္ထဲေရာက္ေအာင္ ပုိ႔မည္ျဖစ္ေၾကာင္း 
ေက်းသီးမဲဆႏၵနယ္အမွတ္(၁)မွ ေရြး 
ေကာက္ခံ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စား 
လွယ္ စုိင္းစံမုိင္းက ေျပာၾကားသည္။

မုိင္း႐ွဴးၿမိဳ႕နယ္ မဲဆႏၵနယ္ အမွတ္(၂)မွ 
ေရြးေကာက္ခံ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကုိယ္ 
စားလွယ္ ေဒၚနန္းေကာင္ခမ္းက “ကြၽန္မတုိ႔ 
ဆီမွာ အဓိကလုိအပ္ေနတာက ပညာေရး၊ 
က်န္းမာေရး၊ စီးပြားေရး။ ဒါေတြက အဘက္ 
ဘက္က နိမ့္က်ေနပါတယ္။ ဆက္သြယ္ေရး 

လည္း ခက္ခဲေနတုန္းပဲ။ ေနာက္အလုပ္ 
အကုိင္ေတြ ဖန္တီးေပးဖုိ႔ လုိမယ္။ ဒီအတြက္ 
ပထမဦးစားေပးအေနနဲ႔ ေဆာင္ရြက္သြားပါ 
မယ္။ လက္ရွိျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္မွာဆုိရင္ 
ေတာ့ ပါတီအေနနဲ႔ လႊတ္ေတာ္ထဲမွာ ပုိၿပီး 
ေတာ့ အားေကာင္းသြားမွာပါ။ ျပည္သူ႔ 
အတြက္ အေရးႀကီးအဆုိေတြ တင္သြင္းတဲ့ 
အခါမွာ ေထာက္ခံမႈေတြ ရရွိဖုိ႔အတြက္ 
အမ်ားႀကီး အေထာက္အကူျပဳသြားႏိုင္မယ္ 
လုိ႔ ထင္တယ္။ တစ္ဦးတစ္ေယာက္တည္းနဲ႔ 
လုပ္လုိ႔မရတဲ့ကိစၥေတြကုိ အားလုံးပူးေပါင္း 
ၿပီး ေျဖရွင္းဖုိ႔ စဥ္းစားထားပါတယ္”ဟု ေျပာ 
ၾကားသည္။
(ကုိးကား- http://www.news-eleven.com မွ 

ေကာက္ႏုတ္တင္ျပသည္။)


